
O SKAKALNICI
ŠE NIČ NOVEGA

Na vprašanje odbornice mestne skupščine
Danice Honzak, ki jo je zanimala skakalnica
v Mostecu, je društvo za telesno kulturo Ili-
rija odgovorilo, da je za skakalnico in kon-
kretno lokacijo zaenkrat izdelana le idejna
zasnova. Postopek za izdelavo lokacijske do-
kumentacije, torej prve stopnje za pridobiva-
nje soglasij, doslej še ni bil sprožen. V po-
stopku je le lokacijska informacija, ki pa še
ni osnova za kakršnokoli lokacijsko dovolje-
nje. O lokaciji tega objekta bosta predhodno
razpravljali še telesnokulturna skupnost Ljub-
ljane in SR Slovenije. Torej za preplah še ni
razloga...


